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Hoptrup den 14.06.2022     

 

Referat fra bestyrelsesmøde 

 den 14.06.2022 kl. 19.03. 
 

Møde nr. 4 afholdes hos René 

 
DAGSORDEN: REFERAT: 

 
1. Siden sidst 

a. Godkendelse af tidligere 
referat 

b. Gennemgang af 
nuværende dagsorden 

c. Mærkedage siden sidst 
d. Andet siden sidst 

2. Igangværende sager 
a. Hjemmeside 
b. Overtagelse af ansvar i 

foreningen 
c. Fornyet – straffeattester 
d. Lukket punkt – 

personalesag 
e. Facebook side og 

politikker 
f. Mødt på station, 

fremkørsel i privattøj 
g. Todo listen 
h. Vedtægter 
i. Varmepumpe for 

brandstationen 
j. Internet i lejligheden 
k. Nyt fra garagemester 
l. Nyt fra festudvalget 

3. Beslutningsreferat 
4. Økonomi 

a. Mobilepay 
b. Økonomi generelt 

5. Eventuelt 
 
 
 

 
Ad 1a: Der er indkommet 2 kommentarer om 
formulering og stavning – referater kan godkendes for 
dette. 
 
Ad 1b: Dagsorden er gennemgået, nogen punkter 
tilføjet. 
 
Ad 1c: Værnet har sendt gave til diamantbryllup for 
Nora og Erik Scherdetzki. De kvitterede med en 
drikkelig gave. 
 
Ad 1d: Jannick Als Schaller har per dags dato opsagt 
sit medlemskab i værnet. 
Han ønskes held og lykke fremover og er velkommen 
tilbage senere. 
 
Ad 2a: Hjemmesiden er betalt, siden er oppe at køre. 
Enkelte kommentarer er kommet ind, flere ting rettet – 
Jesper arbejder med dette. 
Dækningskort bliver opdateret. 
Intranet er oprettet – aktivitetsstatistikker er ført der. 
Referater kommer ud at ligge på intranet. 
Der er niveauer til bestyrelsen og medlemmer ellers. 
 
Ad 2b: Vi arbejder stadig på overtagelse, banken er i 
fuld sving og hiv. 
Lorenz regner med at bank og tilgang til eboks er på 
plads snarest. 
Nemid og login kører nu efter bogen. 
Dorthe Gardner er administrator på nemid. 
Lorenz er bruger på vegne af brandværnet. 
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DELTAGET: 
Jakob Kjeldsen 
René Schondelmeier 
David Jensen 
Jesper Madsen 
Lorenz Christensen 
 

 
AFBUD FRA: 
Henrik Holm 
Bjørn Starman 
 
 

 
Referent: Lorenz Christensen 

Ad 2c: Bestyrelsen har drøftet om der er behov for at 
indhente straffeattester. 
Der er også behov for børneattester. 
Bestyrelsen udsætter punktet. 
 
Ad 2d: Personalesager. 
Jakob orienterer om nogen personalesager. 
Disse er ikke ført til offentligt referat. 
 
Ad 2e: Politikker til brug af billeder på sociale medier 
blev drøftet – disse er præciseret. 
Kaptajnen skal godkende alle billeder før de 
publiceres. Der skal ikke lægges billeder af indsatser 
på egne sociale medier. 
Jesper følger dette op med værnets medlemmer. 
 
Ad 2f: Man kører ikke til brand privat og møder ikke i 
privattøj på brandstedet. 
Kommer man ikke med i asp, vtv eller 
mandskabsvogn, så skal man have kontakt til 
holdleder FØR man kører derud. 
Kan man ikke opnå kontakt, kører man ikke. 
 
Ad 2g: Jesper begynder at fylde punkter på vores to-
do liste. Alle vi andre kan også fylde punkter på listen. 
To-do listen er tilgængelig for bestyrelsen, og kan på 
forespørgsel ses af alle medlemmer. 
 
Ad 2h: Brand og redning har koblet en jurist på flere 
sager i samarbejdet mellem de frivillige værn og dem, 
og denne kommer med en indstilling til Brand og 
rednings holdning til flere punkter vi har drøftet 
angående vedtægtsændring. 
Dette punkt udsættes til efter hans udredning, engang 
medio september. 
 
Ad 2i: Vi har fået et tilbud på en varmepumpe. Vi skal 
afklare præcist hvor vi står juridisk i forhold til tidligere 
aftale der åbenbart er 1,5 år forsinket. Vi har fundet et 
referat – nummer 2 i 2021 hvor Torben blev 
bemyndiget til at indkøbe pumpe. 
Vi vil kontakte tidligere tilbudsgiver for at undersøge 
hvorvidt vi er juridisk forpligtet af et tilbud. 
 
Ad 2j: Lejligheden har fået eget internet – dette som 
konklusion på tidligere punkt. 
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Ad 2k: Garagemester har fremsendt nogen 
kontrollister. 
Vores holdning er at garagemester er bemyndiget til 
at udlevere og kræve sådanne lister udfyldt. Ansvaret 
for at få listerne udfyldt pålægges generelt 
chaufførerne og holdleder. 
 
Ad 2l: Festudvalget meddeler at de vil holde 
fællesarrangement med eksempelvis paintball/gocart, 
spise og fest. 
Spise og fest med påhæng og alle æresmedlemmer 
og enker/enkemænd. 
Festudvalget går efter 27. august. 
Bestyrelsen synes det er en rigtig god ide. 
 
Ad 3: Der blev intet besluttet. 
 
Ad 4a: Vedr. mobilepay så koster det gebyr. Vi har 
modtaget en fejloverførsel som i modregning af flere 
måneders gebyr manglede 123 kroner da disse skulle 
sendes tilbage. 
Disse er dækket af kassereren privat – og han anser 
sig selv som modtager af i alt 60 og en halv sodavand 

på stationen - uden beregning…       

 
Ad 4b: Vi har betalt regningerne vi har fået. Vi 
arbejder på overtagelse af bankforbindelsen. 
Dette er i arbejde. 
 
Ad 5: Jesper har forespørgsel om girokort. 
Vi planlægger at sende girokort. Jesper og Lorenz er 
tovholdere til det. 
 
Følgende punkter er indkommet fra Jesper via mail 
Referat d. 29/3  

1.       Ad 2b. ”Onboarding og offboardingpocedure skal 
udarbejdes af bestyrelsen. Sygemelding kræver 
udarbejdelse af en procedure”   
Hvornår skal dette afklares, eventuel tovholder. Vi har 
lister til nye og fratrædende brandmænd, er det 
eventuelt noget der kan bruges? 

Punktet er tilføjet todo listen 

Referat d. 11/4  
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2.       Ad 1d. ” ’Talsmeden’ fra Diernes kom og roste os 
som brandværn, og efterlyste girokort som tak for vores 
indsats.”   
Hvis borgerne selv kalder på girokort, skal vi bare 
videre. Hvem er tovholder? 

 Punktet er drøftet – ingen endelig afklaring, girokort uddeles, 
tilføres til todo listen. 

3.       Ad 2e. ”Diverse indkommende mails.”  
Har Thomas fået svar på sin e-mail, er ansvaret han har 
fået overdraget korrekt? Hvem er tovholder på de e-
mails vi modtog? 

Punktet tilføres todo listen, emailboks ud over ”hfb” 
tilføres webmaster som ansvar 

4.       Ad 2h. ”Jakob undersøger hvor vidt støvler til nye 
folk er læder, og Jakob undersøger hvorvidt vi evt. kan 
bytte handsker over en tid.”  
Jeg ved at Jakob har en opdatering på denne. 

 Er afklaret i dialogmødereferat, kommer senere 
5.       Ad 2i. ”I forhold til TV/Internet, så skal dette 
følges op overfor lejer i lejlighed og vi undersøger 
forholdene. En konklusion vil blive annonceret senere.”  
Hvad er konklusionen og er det tilstrækkeligt at skrive 
dette i næste referat? 

 Læs i referatet ovenfor 
6.       Ad 2j. ”Nye og aktive brandfolk, punktet 
diskuteres på senere møde.”  
Er senere møde nu, er vi klar til at tage en snak om 
dette?  

 Oerføres til todo liste 

Referat d. 16/5  

7.       Ad 1c. ”Navneskilt efter Thomas Hansen og Fritz 
Vognsen efterbestilles – Henrik følger op.”  
Det er ikke længe siden, men er der noget nyt? 

Er drøftet tidligere, vel allerede besluttet igangsat? 
Igangsættes i alle fald. 

 
 
 
Referat for bestyrelsesmøde nr ___ 
 
per ___ . ___ . ______ godkendes 
 
Underskrives af fremmødte: 
 


